



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

PRESS RELEASE

SRSR Mohamed Ibn Chambas condemns the bomb attacks near Mubi, Adamawa on 27 November, and at Kano Central Mosque on 28 November

Dakar, November 28, 2014- The Special Representative of the Secretary-General for West Africa and High Level Representative of the Secretary-General to Nigeria, Mohamed Ibn Chambas, firmly condemns yesterday and today's bomb attacks near Mubi, Adamawa, and at Kano Central Mosque, in Nigeria, that left scores of innocent civilians dead and injured.

Mohamed Ibn Chambas calls on the Nigerian authorities to increase their response against terrorist threats in North-Eastern Nigeria and calls for additional measures towards the protection of civilians.

The Special Representative expresses his deep condolences to the families of the bereaved and to the people and the Government of Nigeria.

###

RSSG Mohamed Ibn Chambas condamne les attentats à la bombe près de Mubi, Adamawa, le 27 Novembre, et à la mosquée centrale de Kano, le 28 Novembre

Dakar, 28 Novembre 2014- Le Représentant Spécial du Secrétaire Général pour l'Afrique de l'Ouest et Haut Représentant du Secrétaire Général pour le Nigeria, Mohamed Ibn Chambas, condamne fermement les attentats à la bombe d'hier près de Mubi, Adamawa, et d'aujourd'hui à la mosquée centrale de Kano, au Nigeria, qui ont fait des dizaines de victimes parmi les civils innocents.

Mohamed Ibn Chambas appelle les autorités nigérianes à renforcer leur riposte contre les menaces terroristes dans le Nord-est du Nigeria et appelle à davantage de vigilance et d'effort pour garantir la protection des populations civiles.

Le Représentant spécial exprime ses sincères condoléances aux familles des victimes, au peuple et au Gouvernement du Nigeria.

Bureau de la Communication et de l'Information Publique

Kouider Zerrouk, Chef de bureau – (+221) 33-869-8560 / 77- 3324928 – zerrouk@un.org

Vicky Delore Ndjeuga, Chargé de communication – (+221) 33-869-8544 / 77- 3339414 – ndjeuga@un.org



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

PRESS RELEASE

###